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Θεσσαλονίκη, 30/04/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος,  Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τον κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Σε  απόγνωση  οι  κτηνοτρόφοι,  εξαιτίας  των  τιμών  πώλησης  των
αμνοεριφίων»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

φέτος  το  Πάσχα,  όπως  υποστηρίζει  η  ομοσπονδία  κτηνοτρόφων  και  κτηνοτροφικών
συλλόγων  Θεσσαλίας,  οι  κτηνοτρόφοι  πούλησαν  τα  αμνοερίφιά  τους  πάμφθηνα,  ενώ
αντίθετα,  οι  καταναλωτές  αγόρασαν  πανάκριβα.  Έτσι,  οι  κτηνοτρόφοι  ζητούν  την
παρέμβαση του Εισαγγελέα και της Επιτροπής Ανταγωνισμού αλλά και της Προστασίας
Καταναλωτή για τις διαφοροποιήσεις στις τιμές αγοράς και πώλησης, που έλαβαν χώρα
την  Μεγάλη  Εβδομάδα.  Το  παραπάνω  γεγονός  δείχνει  κατάφωρη  εξαπάτηση  των
κτηνοτρόφων, αλλά και των καταναλωτών. Παρατηρείται μία ακόμη αδικία, με θύμα τον
πολύπαθο κτηνοτροφικό κλάδο, καθώς για μία ακόμη φορά, παρατηρούμε να πλουτίζουν
κάποιοι άλλοι στις πλάτες των κτηνοτρόφων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Τί μέτρα προτίθεσθε να λάβετε και πότε, προκειμένου να στηρίξετε τους κτηνοτρόφους
στα ως άνω αδιέξοδά τους, καθώς, αποτελούν ένα σημαντικό κομμάτι της οικονομίας μας;

2.  Προτίθεσθε  να  προβείτε  σε  εκτεταμένους  ελέγχους  των  αποθεμάτων  των  εμπόρων
κρεάτων καθώς και σε έλεγχο των σχετικών εισαγωγών και «ελληνοποιήσεων» αυτών;

3.  Προτίθεσθε  να  χορηγήσετε  αποζημιώσεις/ενισχύσεις  «de minimis»  στους
κτηνοτρόφους;
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